
PROTOKOLL 

fört  vid styrelsemöte med PRO Samorganisation i Sundsvalls Kommun 
den 10 september 2015, kl 10.00, PRO Sköns Södras exp, Skönsberg. 
Närvarande: Kjell Andersson, Maj-Lis Blomqvist, Göran Dahlin, Kurt Dahllöf, 
Arne Hellgren, Margot Nilsson, Anders Nylin, Maj-Britt Sjödin, Leif Söderberg 
Frånvarande: Kristina Sällbom 
Adjungerade: Bengt Persson och Inge Widen. 
 
Punkt  1.- Sammanträdet öppnas 
Kjell A  hälsade styrelsen välkomna till höstens verksamhet. 
 
Punkt  2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
Punkt  3.  Justerare av dagens protokoll 
Anders Nylin valdes till justerare 
 
Punkt  4. Föregående protokoll, 8/5-15 
Genomgång av föregående protokoll, är justerat och lades till handlingarna. 
 
Punkt  5. KPR-valberedning 
Gruppledaren i KPR, Håkan Byberg.  har avsagt sig uppdraget med omedelbar 
verkan. 
Valberedningen: Bengt Persson och Inge Widen har följande förslag till KPR: 
Gruppledare:  Anders Nylin PRO Alnö, ordinarie: Kjell Olofsson,PRO Selånger, 
ersättare: Aagoth Lögdahl,PRO Sköns Södra. 
Styrelsen beslutade att till PRO Samorgs Repskap föreslå enligt valbered- 
ningens  förslag 
 
Bengt Persson informerade om att styrelsen är kallad till information om PRO- 
kongressen och handlingsprogrammet den 15 september. Ingen förändring av 
PROavgifterna under perioden 2016-2018. 
 
Punkt 6.   Rapporter 
a. PRO Samorg har fått  inbjudan av Sundsvalls Musikradio. Inge Widen 
rapporterade att PRO är inbjuden att medverka i Sundsvalls Närradio 
(nytt namn) Samorg står för tiden, 6-7 föreningar kan medverka i veckan. 
Styrelsen är positiv och beslutade att Inge Widen informerar repskapet 
den 25 september. Behövs en samordnare, programledare och att föreningarna 
ställer upp. Närradion medverkar på repskapsmötet. Räckvidden? 



 
b. Tackkort från PRO Medelpads-distr. ang medverkan på "Må bra dag för 
pensionärer" i Bergsåkers FH. Imponerat arrangemang. 
 
c. I bouletävlingen den 3 aug har 8 föreningar deltagit. Vann gjorde PRO  
Sköns Södra. Distriktstävlingen den 17 aug vanns av PRO Sköns Södra som 
går vidare till Rikstävlingen i Gysinge. 
 
d. PRO Samorganisationens ekonomi. Balansen tom den 3 sept 2015 har ett 
plus på 4.033:58 och Sekurafonden har ett kapital på 189.756:49. 
 
e. Övriga rapporter 
Anders Nylin informerade om Trygghetsrådet och om inträffade händelser 
på NAVET. Ett system för NAVET kommer att utformas. Nästa möte i december. 
 
Punkt 7. Skrivelser 
a. PRO Riks information från juni handlade om kongressen. Bengt Persson no- 
minerades från Medelpad men blev inte vald. En kvinna från Ångermanland 
ersatte Eda Gunnarsson. 
 
b. PRO Riks, slutliga versionen av "Äldrebarometern 2015". 
Ö-vik och Sundsvall sämst och Timrå bäst i Västernorrland. 
Samorganisationen får se över problemen och kommunen får jobba vidare. 
 
c. Filmstaden inbjuder föreningarna till Filmstadens Idegrupp den 11 sept kl 
15.00. 
 
d. PRO-distriktet kallar till höstmöte den 29 oktober i Söråkers FH. 
Kjell A vald tidigare. 
Styrelsen beslutade att Margot Nilsson utses som ersättare. 
 
e. PRO-distriktet inbjuder till planeringskonferens den 21-22 sept i Bräcke. 
Ordförande Kjell A åker med frågor från PRO Samorganisation. 
 
Punkt 8. Kommande  verksamhet 
a. Representantskapsmöte den 25 sept, kl 10.00, i Kristinelund. Tema för 
dagen: Inge Widen informerar om Sundsvalls Närradio, rapport från kongressen 
och information från KPR-gruppen. 
 



b. Reseledarträff? Inga fler i år enligt Arne H. Han har inte fått svar från PRO-
distriktet ang brev om utbildning för reseledare i Gysinge.  
Styrelsen beslutade att Kjell A tar upp frågan den 21-22 sept på PRO-distriktets 
planeringskonferens. 
 
c. PRO-distriktet har kallat till studieorganisatörsträff den 28 sept varför PRO 
Samorganisation avstår från utbildning. 
 
d. Representantskapsmöte den 20 nov. Program: Planering för 2016, budget 
och inb judan till vuxen volontärorg i skolan, Kjell A kallar. 
Styrelsen avbryter för lunch. 
 
Punkt 9.Samorganisationens framtida verksamhet enligt 
stadgar/handlingsprogram. 
Distriktet/samorg -vem gör vad? Samråd den 21-22 sept.  Intresse för resor 
är stort och repskapet borde göra en insamling av föreningarnas resor och 
hjälpa till med samordning av resor för de små föreningarna. 
Diskussion om cirkelarbete över PROföreningarna inom ett större område. 
Frågor för PRO Samorg. Representantskap. 
Representantskapsmötet den 29 januari skall innehålla information i medecin- 
frågor från landstinget. Margot undersöker möjligheten. 
 
Kjell  har en tanke att styrelsen åker ut till föreningarna och har sitt möte. 
Maj-Lis Blomqvist undersöker möjligheten i Njurunda för oktmötet 
 
Kalendarium 2016 
8 januari                        Styrelsemöte 
29 januari                      Reprepresentantskapsmöte 
 februari                         RO-vetarna 
4 mars                            Styrelsemöte 
1 april                             Årsmöte 
13 maj                            Styrelsemöte 
maj                                 Reseledarträff 
augusti                           Bouleträff 
augusti                           Studieorganistörsträff 
9 september                 Styrelsemöte 
30 september               Representantskapsmöte 
21 oktober                     Styrelsemöte 
25 november                 Representantskapsmöte och budget 
 



 
Punkt 10. Nästa styrelsemöte 
 Nästa styrelsemöte är den 23 okt 2015, kl 10.00, plats? 
 
Punkt 11. Övriga frågor 
Inga  övriga frågor. 
 
Punkt 12. Avslutning 
 Kjell A tackar för dagens möte. 
Dag som ovan 
 
        
Margot Nilsson                          Kjell Andersson                       Anders Nylin 
sekreterare              ordförande                               justerare 
                              
 
 
  
 
 
 


